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Vraag gericht aan:
beide 
  
Betreft (onderwerp): 
Incidenten met jongeren in Recreatiedomeinen 
  
Duiding provinciaal belang van de vraag: 
Samen met het goede weer duiken de eerste berichten op over groepjes jongeren die naar jaarlijkse
gewoonte voor problemen zorgen in de Vlaamse recreatiedomeinen. Het is dus helaas een jaarlijks
terugkerend probleem aan het worden. Blijkt immers dat jongeren onder de 16 jaar niet beboet
kunnen worden, en dat beseffen ze zelf maar al te goed. Meer bewaking en betere
beveiligingsinfrastructuur zoals hogere afsluitingen blijken onvoldoende om aan dit probleem het
hoofd te bieden, dixit Pieter Debaets van provinciaal domein De Ster in Sint-Niklaas. Het is toch
niet normaal meer te noemen dat deze jongeren het plezier van zoveel andere mensen vergallen. 
  
Concrete vragen:
Hebben de andere provinciale recreatiedomeinen ook te kampen met deze problemen? Welke
preventieve en repressieve maatregelen werden er genomen om aan deze problematiek het hoofd te
bieden? Blijken deze maatregelen voldoende efficiënt? Bestaat er een samenwerking over de
provinciegrenzen heen? 
  


